
REŠEVANJE BANK

Vlada se podrejencev
loteva napačno"
Na vrhovnem sodišču so pre-
pričani, da so predlog zako-
na, s katerim želi vlada ure-
diti pot do odškodnin za iz-
brisane imetnike podrejenih
obveznic, pisali ljudje, ki ne
poznajo sodnih postopkov.

./ Klemen Košak

Včeraj se je končala javna obravnava
predloga zakona o postopku sodne-
ga varstva imetnikov obveznosti
bank. Z njim želi finančno ministr-
stvo, ki ga vodi Mateja Vraničar Er-
man, odpraviti neustavnost, ki jo je v
zakonu o bančništvu ugotovilo us-
tavno sodišče. Zakon o bančništvu
namreč ne daje učinkovitega sodne-
ga varstva lastnikom podrejenih ob-
veznic in delnic bank, ki jih je leta
2013 izbrisala Banka Slovenije, ko je
z izrednimi ukrepi domnevno reše-
vala slovenski bančni sistem.

Na predlog zakona, ki naj bi zagota-
vljal to sodno varstvo, so se že kritično
odzvali slovensko združenje malih
delničarjev ter večji imetniki izbrisa-
nih podrejenih obveznic. Včeraj sta
postali znani še stališči vrhovnega so-
dišča ter ljubljanskega okrožnega so-
dišča. Pravzaprav je generalni sekretar
vrhovnega sodišča Janko Marinko sa-
mo izrazil strinjanje s pripombami
predsednika okrožnega sodišča Marja-
na Pogačnika ter dodal sklep, da
»očitno pri pisanju zakona niso sode-
lovali ljudje s poznavanjem sodnih po-
stopkov in je tudi iz tega razloga za-

kon neprimeren za kakršenkoli na-
daljnji zakonodajni postopek«.

Imetniki podrejenih obveznic
in delnic bi ohromili sodišče
Pogačnik je prepričan, da je vladni
pristop k problemu napačen. Po nje-
govem mnenju bi morali imetniki po-
drejenih obveznic in delnic z arbitražo,
in ne s sodnimi postopki reševati spo-
re z Banko Slovenije, državo in kome-
ricalnimi bankami. Ker finančno mi-
nistrstvo predvideva, da bi spore reše-
valo prav sodišče, ki ga vodi Pogačnik,
on opozarja, da je to sodišče najbolj
obremenjeno v državi. »Dodatno obre-

menjevanje s tako zapletenimi pos-
topki bi delovanje sodišča popolnoma
ohromilo,« je zapisal in predvidel, da
zato drugi, prej sproženi sodni postop-
ki ne bodo rešeni v razumnem roku.

Podvomil je tudi o tem, ali predlog
zakona dosega svoj namen, da se tož-
be združijo v kolektivne postopke. Po
njegovem mnenju ni jasno, ali združi-
tev postopkov velja tudi za že vložene
tožbe. Večina tožb pa je že bila vlože-
na, na okrožnem sodišču v Ljubljani
skupno že 145, navaja Pogačnik. x

145
tožb v zvezi z imetniki
podrejenih obveznic je že
vloženih na okrožnem
sodišču v Ljubljani.
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Dnevnik 14.04.2017 

PetekDržava: Slovenija

Doseg: 98.000

Stran: 5

Površina: 177 cm2 1 / 1


